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/\ ziłoszenie interpelacji 

' !w dniu 24.02.2022 

Imię i nazwisko Radnego: Urszula Sobik 

Dotyczy: Rolniczych odpadów niebezpiecznych. 

Proszę o dokładną informacje gdzie rolnicy mają bez kosztowo oddawać 
materiały niebezpieczne np. pojemniki typu big mag, folie po kiszonkach itp. 
W gospodarstwach rolnych tego typu odpadów jest bardzo dużo, są to 
opakowania po środkach ochrony roślin , po nawozach jak i po kiszonkach. 

Dlaczego miasto Jastrzębie-Zdrój w ubiegłym roku nie przystąpiło do tego 
typu programu . Program umożliwiał przyjmowanie takich materiałów bez 
ponoszenia kosztów przez Miasto a w konsekwencji i przez rolników. 
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